
 
 
 
Overlast vuurwerk beproevingen in Westvoorne 
 
Naar aanleiding van vele klachten van inwoners van de gemeente Westvoorne heeft de 
VVBV contact gezocht met de Inspectiedienst Leefomgeving en Transport( ILENT), de 
organisatie die vuurwerk beproeft op het schietterrein op de Maasvlakte. Het slechte nieuws 
is dat er op korte termijn niet gestopt wordt ivm de nog uit te voeren testen die het ILENT 
van hogerhand krijgt opgelegd. 
Ook werd de VVBV uitgenodigd om daar te komen kijken en uitleg te krijgen wat ILENT daar 
aan het doen is. Wij hebben uitgelegd dat dit de enorme overlast niet wegneemt en daar 
was men zich van bewust. 
Er werd de VVBV toegezegd dat het ILENT zou proberen bij de geluidtests van de knallende 
vuurwerkpijlen zoveel als mogelijk rekening te houden met windrichting omdat het geluid 
van de knallende vuurwerkpijlen het verst draagt. Een vervelende bijkomstigheid is dat dit 
hoge vuurwerk het meest getest wordt, aldus het ILENT. 
 
Dit is natuurlijk geen afdoende oplossing maar wel een begin van de bewustwording van de 
overlast die het ILENT veroorzaakt. Een oorverdovende stilte was er toen wij 
als VVBV stelden dat de verhouding flink scheef ligt omdat 1 maal per jaar voor ca. 8 uur 
vuurwerk mag worden afgestoken en dat Westvoorne ca. 20 dagen a 8 uur/dag /per jaar last 
heeft van het testen. 
 
De woordvoerder van het ILENT gaf ook aan dat de gemeente Westvoorne contact met het 
ILENT had gezocht i.v.m. de inwonersklachten die bij hen waren binnen gekomen. Het ILENT 
is dus bekend met de onvrede van de gemeente Westvoorne, maar de gemeente is tegen de 
volgende barrière opgelopen.  
 
Wat is die barrière,   

• één van de andere testlocaties (op de Veluwe) is een poosje geleden gestopt 
vanwege de overlast en daarom is de druk op de Schietbaan zo hoog, zowel qua  
intensiteit van vuurwerkbeproevingen en de druk op voortzetting van de 
beproevingen aldaar vanuit het betrokken Ministerie. 

• Tevens ligt het terrein op Rotterdams gemeentegebied en dat maakt het niet 
gemakkelijker grip te krijgen. 

 
Dit wetende heeft de VVBV contact gezocht met de persoon die namens de gemeente met 
het ILENT heeft gesproken en gelukkig zitten de VVBV en de gemeente Westvoorne op 
dezelfde golflengte, de overlast moet stoppen.  
Tevens heeft de gemeente Westvoorne het ILENT ook per brief laten weten dat er veel 
overlast van al dat geknal wordt ondervonden en dat daar een oplossing voor moet komen. 
 
Al het bovenstaande heeft slecht een beperkte invloed op een oplossing en daarom heeft de 
VVBV  om te beginnen  de DCMR  als zijnde de handhaver benaderd. 



 
Bij de DCMR is bekend dat er overlast wordt ervaren, maar zij stelt dat het binnen het 
vergunde zou  vallen. Dit heeft ons doen besluiten de vergunning op te vragen, waarop het 
bericht volgde dat wij dat maar via een aanvraag Wet Openbaar Bestuur moeten doen. 
Dat is meteen gedaan maar duurt minimaal 2 weken voordat de VVBV de stukken ontvangt. 
Als de vergunning binnen is kunnen wij als VVBV evalueren wat hout snijdt en hoe hoog de 
geluidsproductie en emissie normen zijn vastgesteld en hoe deze gecontroleerd worden. 
 
Dit zijn de eerste 3 stappen die wij als VVBV ondernomen hebben om de kluwen te gaan 
ontwarren. Wellicht ten overvloede, het is geen oplossing op korte termijn maar wel een 
structureel begin een einde aan deze overlast proberen te maken. 
 
Wij hopen u voldoende te hebben geïnformeerd? 
 
Vriendelijke groeten, 
 
A. Oorschot 
Voor en namens  de  VVBV 
 
 


